
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZASTUPITELSTVA MĚSTA
LIBČICE NAD VLTAVOU

Datum konání: prosinec 2021, distančně (e-mail)

Místo konání:Městský úřad Libčice nad Vltavou

Účastníci: Ing. Zuzana Bělohradská
Ing. Eva Sochorová
Ing. Marek Coufal
Vladimír Vrábel
Marcela Majtenyiová (za Finanční a správní odbor MěÚ)
Miriam Rosincová (za Finanční a správní odbor MěÚ)

Program jednání:

1. Čerpání rozpočtu města za 3. čtvrtletí 2021
2. Rozpočtové opatření č. 5/2021
3. Návrh rozpočtu na rok 2022 (provozní část)
4. Inventarizace

Průběh jednání:

Z důvodu karantény předsedkyně FV se jednání uskutečnilo formou e-mailové komunikace.

1. Čerpání rozpočtu města Libčice nad Vltavou za 3. čtvrtletí 2021

Finanční výbor se seznámil s průběhem čerpání rozpočtu města za 3. čtvrtletí 2021. Čerpání
rozpočtu proběhlo v souladu s plánem, většina položek bude během 4. čtvrtletí dočerpána. Bez
zásadních připomínek.

Finanční výbor projednal čerpání rozpočtu města za 3. čtvrtletí 2021 a doporučil ho
zastupitelstvu ke schválení.

2. Rozpočtové opatření č. 5/2021

Finanční výbor se seznámil s detaily navržených rozpočtových změn. Připomínky byly k žádosti
AFK na pořízení sanitární buňky v ceně 300 tis. Po doplnění informací s touto rozpočtovou
změnou souhlasili 3 členové FV (E. Sochorová, V. Vrábel, Z. Bělohradská), nesouhlasí M.
Coufal.

Finanční výbor projednal a schválil rozpočtové opatření č. 5/2021.

3. Návrh rozpočtu na rok 2022 (provozní část)

Finanční výbor se seznámil s návrhem provozní části rozpočtu města na rok 2022. Stejně jako
v uplynulých letech tento návrh vychází ze skutečně čerpaných a plněných částek za uplynulé



období a zohledňuje nárůst cen energií. Rozpočet je navržen jako vyrovnaný. Do návrhu
rozpočtu města na rok 2021 vstoupí příjmy a výdaje ve výši 54 911 tis. Kč.
M. Coufal se dotázal na důvod poklesu výdajů u komunálních služeb a změnu statutu města ve
vztahu k DPH. Výdaje na komunální služby jsou oproti loňskému roku nižší proto, že v roce
2021 byl v této částce započítán 1 mil. Kč na nákup nového automobilu. Bez této částky
dochází meziročně k navýšení o 540 tis. Kč.
Město je od 1. listopadu plátcem DPH, což se projevuje v některých placených službách, které
město poskytuje. Jedná se např. o zvýšení ceny inzerce v LN, ale zejména se to projeví u
bytového hospodářství, kdy veškeré účetní doklady, které řešil SPROM, budou nově procházet
přes účetnictví města.

Finanční výbor projednal a schválil návrh provozní části rozpočtu na rok 2022 a doporučuje
zastupitelstvu tento návrh schválit.

4. Inventarizace

K plánu inventarizace nemá FV žádné připomínky.

5. Různé

FV provedl kontrolu hospodaření ZŠ, MŠ a ZUŠ. Kontrolami nebyla zjištěna žádná závažnější
pochybení. Případné kontrolní nálezy byly projednány s příslušnými řediteli. ZŠ do 31.12. 2021
doplní směrnici o oběhu účetních dokladů, která v době kontroly nebyla dohledána.

V Libčicích nad Vltavou, dne 8. 12. 2021.

Ing. Zuzana Bělohradská …………………………….

Ing. Marek Coufal …………………………….


